
 
 
 
 
Malmö 6 mars 2021 
 
 
Motion Malmö Ridklubbs årsmöte verksamhetsåret 
2020 
 
Styrelsen för Malmö Ridklubb bör tillsätta en arbetsgrupp som ser över 
möjligheterna att starta ett aktiebolag. Både Malmö Civila Ryttarföreingn 
och Örestads Ryttarsällskap bedriver viss del av sin verksamheten genom 
ett AB. 
 
Arbetsgruppen bör tillsammans med representanter från vår 
ekonomiavdelning ta kontakt med dessa föreningar och utreda vilka fördelar 
deras upplägg medför och om vi kan göra på samma sätt.  
 
Jag tror att Malmö Ridklubbs ekonomi kan förstärkas ytterligare genom att 
vi startar ett AB. 
 
Mvh  
 
Gustaf Erichs 
gustaf@informationsbolaget 
	


